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Increase of the economic efficiency of state service accomplishment in air checkpoints on the basis
of information technologies implication

P. Afonin, P. Tenkov, Yu. Sidorova

It is formulated proposals to improve the information provision carried out by the customs
authorities of services in air checkpoints with the aim of reducing time to decision on release of
goods. It is analyzed the specific features of application of the risk management system for selection
of  customs control  and measures  to  minimize  risks  of  violation  of  legislation  of  the  Eurasian
economic Union in the implementation of customs authorities of customs services and customs
controls at air checkpoints.
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Распоряжение ФТС России от 20.05.2016 № 141-р «Об утверждении Временного порядка3.
совершения  таможенных  операций  и  проведения  таможенного  контроля  в  отношении
воздушных  судов,  осуществляющих  международные  перевозки  товаров,  почтовых
отправлений,  борто
Решение  Коллегии  ЕЭК  от  01.12.2015  №  158  «Об  обязательном  предварительном4.
информировании  о  товарах,  ввозимых  на  таможенную  территорию  ЕАЭС  воздушным
транспортом».
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